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Burmistrz Miasta Jarosławia 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 

ws. umów zleceń (4) 

/2023 
Data:2023-06-19 Stan faktyczny: 

Sprawa dotycząca konsultanta zewnętrznego jest istotna dla naszego miasta — jest to osoba, 

której z publicznych pieniędzy Urząd Miasta wypłaca co miesiąc kwoty zgodnie 

z wystawionymi rachunkami. Tematem zainteresowali się mieszkańcy Jarosławia. 

Pytania: 

Na podstawie art. 61 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej; art. 11b, 23 i 24 ustawy 

o samorządzie gminnym oraz art. 33 ustawy o finansach publicznych w związku 

z poczynionymi wydatkami przez Gminę Miejską Jarosław w sprawie dotyczącej konsultanta 

zewnętrznego, zwracam się z prośbą i pytaniami o: 

I, podobnie jak przy odpowiedzi na INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR VIlI/2/69/2022 

[SE.0003.11.2022]- umieszczenie umowy zlecenia Nr 60/2018 

z 5 lutego 2018 r. na stronie BIP w zakładce „Interpelacje i zapytania radnych” 

umieszczenie na stronie BIP w zakładce „Interpelacje i zapytania radnych” wszystkich 

umów z INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR VIlI/2/69/2022 

podobnie jak przy odpowiedzi na INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR VIII/1/68/2022 

[SE.0003.4.2022] - ksera rachunków i wszystkich dokumentów potwierdzających 

wykonanie pracy w tym protokoły do umowy zlecenia Nr 60/2018 

z 5 lutego 2018 r. 

podobnie jak przy odpowiedzi na INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR Vlll/1/68/2022 

[SE.0003.4.2022]Czy ze  zleceniobiorcą umowy zlecenia Nr 60/2018 

z 5 lutego 2018 r. na przestrzeni lat 2014-2023 były zawierane umowy 

zlecenia/umowy o dzieło w podobnym przedmiocie? Jeżeli tak, to proszę o ksero 

rachunków i wszystkich dokumentów potwierdzających wykonanie pracy w tym 

odpowiednie protokoły. 

podobnie jak przy odpowiedzi na INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR VIlll/1/68/2022 

[5SE.0003.4.2022] Czy były zawierane podobne umowy z innymi osobami/podmiotami 

na przestrzeni lat 2014-2023? Jeżeli tak, to proszę o ksero rachunków i wszystkich 

dokumentów potwierdzających wykonanie pracy w tym odpowiednie protokoły.



Interesują mnie sprawy z szeroko rozumianym działaniem public 

relations/doradztwem. 

Równocześnie nadmieniam, że w sprawie poruszonej powyżej został złożony wniosek 

o udostępnienie informacji publicznej. 

  

Radny Miasta Jarosławia


